
Styremøteprotokoll 01/2015

Tid og sted: Grovane stasjon, 06.01.2015 kl 17:00.

Til stede: Vidar Krogstad, Kristian Bronebak, Stian Bergum, Jarle Leirkjær, Tor Arild Rysstad, Marius Aabel.

Forfall: Ingen.

Protokoll distribueres til: sbv-styret@setesdalsbanen.no, g.eikeland@vestagdermuseet.no samt på setesdalsbanen.no.

Merknader: Ingen.

Sak nr: 01/2015 - Godkjenning av protokoll

• Protokoll fra forrige styremøte er godkjent

Sak nr: 02/2015 - Økonomi

Tor Arild har laget foreløpig regnskap. Det mangler noen innbetalinger. Til nå ser det ut til å bli et overskudd
på 15-20.000 (budsjett: 3.000). Årsaken til overskuddet er mva-refusjon og gaver i forbindelse med jubileet (fra
kommunen og stiftelsen).

Vi har en utestående post på remissen. Når den blir betalt ryker mesteparten av tiltakskontoen. Dermed kan vi ikke
love ut så mye penger til formål i år som i fjor.

Vi behandler budsjett og regnskap på neste styrmøte.

Neste styremøte kjører vi også en purre-runde på de som ikke har betalt boka.

Sak nr: 03/2015 - Dugnad

Jack og Ragnar har fikset opp i kvistene ved bua. Ballast i sporet ble ordnet av et firma. Tom Einar vil igjen med
linjerydding. Vidar ønsker å kjøre en innspurt på hogging av roblene.

Oppgaver:

• Det males og skrus på 5-eren. Det er malejobb til alle som har lyst til å være med både på 5-eren og 2-eren.
• Vi har også Gf12 i verkstedet som trenger pussing, kvistlakking og maling.
• Det er også dugnadsjobb på motorene fra robel-trallene. 6-eren trenger maling på hjulene.
• 227 trenger en del arbeod
• Sulis trenger en del arbeid
• Robel 10 trenger en del arbeid
• Telefonkursen (dette er kanskje en for stor oppgave for dugnad? Kan det deles opp i delstrekninger?)

Marius poster lista på Facebook-gruppa og prøver å få noen til å ta ansvar for prosjektene.

Sak nr: 04/2015 - Boka

Salget har gått bra. Ca 40.000 har komme inn til nå.

Det er en feil i boka. Stian legger ut PDF av riktig side på setesdalsbanen.no slik at folk kan skrive den ut selv.

1



Sak nr: 05/2015 - Reforhandling av avtale med Vest-Agder-museet.

Vi har sendt mail til VAM, og venter på svar.

Sak nr: 06/2015 - Referater fra møter

Ingen møter siden sist.

Sak nr: 07/2015 - Eventuelt

• Årsmøte: 28. mars 2015 kl 14:30.

– Tor Arild gir beskjed til valgkomiteen at de må sette i gang.
– Redaksjonskomiteen gir seg på nummer 100. Vi bør derfor få inn noen nye så det blir litt overlapp.
– Vi må sende invitasjon til møtet i slutten av februar.

• Neste møte: 6. januar 2015 kl 17:00.

Møtet ble hevet kl 19:16.

Marius Aabel
Sekretær
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